
 

 

Aan: Presidium van de gemeenteraad Groningen, Voorzitter van de gemeenteraad 
Betreft: Aanvraag actualiteitendebat cameratoezicht A-kwartier 
 
Groningen, 13 januari 2015 
 
Maandagmiddag 12 januari heeft de gemeenteraad een alarmerende brief ontvangen van 
mevrouw Tukkers. Haar zoon is op nieuwjaarsdag ‘s ochtendsvroeg in elkaar geslagen op 
de Kijk in ‘t Jatbrug en daarmee slachtoffer geworden van zinloos geweld. Hoewel er wel 
verschillende mensen omheen hebben gestaan, is er slechts één getuige gevonden. 
Politie-inzet is niet 24/7 mogelijk en de camera’s hingen er niet meer, omdat de 
gemeenteraad eind november in meerderheid heeft besloten dat de burgemeester niet 
meer door mocht gaan met mobiel cameratoezicht (en preventief fouilleren). 
 
Dit is een doorn in het oog van de fracties van PvdA, CDA, Stadspartij en VVD, die juist 
hadden gewild dat de burgemeester de middelen tot zijn beschikking had gehad die hij 
nodig acht om de veiligheid te kunnen garanderen. Het gaat in het A-kwartier niet om 
principiële debatten over privacy, maar over de concrete veiligheid van de bewoners van 
deze buurt.  
 
Niet alleen mevrouw Tukkers geeft aan dat de situatie sterk veranderd is in negatieve zin 
sinds de camera’s verwijderd zijn, maar ook veel andere buurtbewoners. Regelmatig 
bereiken ons berichten dat de situatie verslechterd is en dat er weer een groter gevoel van 
onveiligheid bestaat in het A-kwartier. Dit blijkt ook uit het artikel in het Dagblad van het 
Noorden van donderdag 8 januari jl. (zie onderaan).  
 
De fracties van PvdA, CDA, Stadspartij en VVD vinden deze situatie schrijnend en willen 
dat hier snel verandering in komt.  
 
Naar aanleiding van bovenstaande verzoeken de fracties van PvdA, CDA, Stadspartij en 
VVD om een actualiteitendebat op woensdag 21 januari en hebben zij de volgende 
vragen: 
 
1. Hoe kijkt de burgemeester zelf aan tegen de ontwikkelingen in het A-kwartier? 
2. Zou de inzet van cameratoezicht in het A-kwartier volgens de burgemeester bijdragen 

aan de veiligheid en het veiligheidsgevoel van de buurt? 
3. Ziet de burgemeester mogelijkheden om alsnog mobiel cameratoezicht in te voeren in 

het A-kwartier? 
4. Wat zijn de mogelijkheden met betrekking tot preventief fouilleren? 
5. Welk pakket aan maatregelen acht de burgemeester noodzakelijk om de veiligheid 

terug te brengen in het A-kwartier? 
6. Op welk termijn zou de burgemeester het A-kwartier weer als veiligheidsrisicogebied 

aan kunnen wijzen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
S.A. Koebrugge  C. Bloemhoff   A. Kuik  A. Sijbolts  
VVD    PvdA    CDA   Stadspartij  
 
 



 

 

 


